

"USNA"

unified Syrian national assembly

General Secretariat - Executive Office

"توسم"

التجمع الوطني السوري الموحد

الأمانة العامة_المكتب التنفيذي

الرقم : 2020/ 30/10م

التاريخ: 004

**THANK YOU LETTER FROM THE UNIFIED
SYRIAN NATIONAL ASSEMBLY TO THE
ESTEEMED MR. YAMADA OF**

With whole pride, we send the great Mr. Ishiko Yamada a letter written with the words of freedom of which the friend Yamada is one of his pillars at a time when the free world is experiencing a scandalous setback on matters human rights.

The crimes committed by the Syrian regime, the images of skeletons of detainees and mass graves no longer even receive the agreed responses of concern and indignation from this or that official! International humanitarian law and the founding principles of the United Nations are systematically violated in Syria and our people and the peoples of the free world are scandalized and disgusted by such abandonment, such inaction!

Free Friend Ishiko Yamada:

Dictionaries and expressions of thanks are not enough to greet your resounding cry for justice. A real slap in the face to the powerful of this world who have abandoned the ideals of freedom, universal justice and humanity.

Greetings, from our people, to you and your comrades as you bring the groans of Syrian detainees to the ears of the deaf world.

Greetings, from our people, to you and your comrades, you shine a light on the remains of children, women and the elderly in a wounded, stricken country called Syria.

Greetings to you from our people, as you reveal the false pretense of human rights by the official world whose silence has reached the limits of criminality.

Our great friend:

The free people of the world are true allies before the alliance of dictators ... and our people will not forget your honorable initiative.

By delegation: the Political Office

"USNA"

**RASSEMBLEMENT NATIONAL SYRIEN
UNIFIÉ SECRETARIAT GÉNÉRAL
BUREAU EXÉCUTIF**

"توسم"

**التجمع الوطني السوري الموحد
الأمانة العامة
المكتب التنفيذي**

Date: 30.10.2020

Figure: 004

**LETTRE DE REMERCIEMENT DU
RASSEMBLEMENT NATIONAL SYRIEN
UNIFIÉ AU TRÈS ESTIMÉ M. YAMADA**

Avec toute la fierté, nous envoyons au grand, très grand Monsieur Ishiko Yamada une lettre écrite avec les mots de la liberté dont l'ami Yamada est l'un de ses piliers à un moment où le monde libre connaît un recule scandaleux concernant les questions des droits de l'homme.

Les crimes commis par le régime syrien, les images de squelettes de détenus et des charniers ne reçoivent même plus les réponses convenues d'inquiétude et d'indignation de tel ou tel responsable ! Le droit humanitaire international et les principes fondateurs des Nations Unies sont systématiquement violés en Syrie et notre peuple et les peuples du monde libre sont scandalisés et dégoûtés par un tel abandon, une telle inaction !

L'Ami libre Ishiko Yamada :

Les dictionnaires et les expressions de remerciements ne suffisent pas pour saluer votre cri retentissant pour la justice. Une véritable gifle aux puissants de ce monde qui ont abandonné les idéaux de liberté, de justice universelles et d'humanité.

Salutations, de la part de notre peuple, à vous et à vos camarades alors que vous portez les gémissements des détenues et des détenus syriennes et syriens aux oreilles de notre monde si sourd.

Salutations, de notre peuple, à vous et à vos camarades, alors que vous faites la lumière sur les restes d'enfants, de femmes et de personnes âgées dans un pays blessé et affligé appelé la Syrie.

Salutations à vous, de notre peuple, alors que vous révélez le mensonge de notre monde officiel qui se vante de discours sur les droits de l'homme mais dont le silence a atteint les limites de la criminalité.

Notre grand Ami :

Les hommes libres dans le monde sont de véritables alliés face à l'alliance des dictateurs, et notre peuple n'oubliera pas votre honorable initiative.

Merci du fond du cœur !

PAR DÉLÉGATION : LE BUREAU POLITIQUE